



شركة الصناعات الهندسية الثقيلة وبناء السفن ش.م.ك (عامه)

Heavy Engineering Industries & Shipbuilding Co. K.S.C (Public)

Date: 19th Jan. 2025

Reference: CM/AR/ 014-2025

التاريخ : 19 يناير 2025

إشارة : CM/AR/ 014 -2025

To: Bursa Kuwait company

المحترمين

السادة / شركة بورصة الكويت

Greetings

تحية طيبة وبعد،،،

Subject: Nomination period for BOD membership for the term (2025-2027) **الموضوع: فتح باب الترشيح لعضوية مجلس الإدارة الدورة (2027-2025)**

Please be informed that the nomination period for Board of Directors membership for the term from 2025 to 2027, will be effective from 19th January 2025 to 20th February 2025, as per the attached announcement. This is in accordance with Chapter One of Module Twelve (Listing Rules) under Resolution No. 72 of 2015 concerning the issuance of the Executive Bylaw for Law No. 7 of 2010 and its amendments.

يرجى التفضل بالعلم بأنه سيتم فتح باب الترشيح لعضوية مجلس الإدارة للدورة من (2025-2027) اعتباراً من تاريخ 19 يناير 2025 وحتى تاريخ 20 فبراير 2025 وفقاً للإعلان المرفق، وذلك نفاذاً لأحكام الفصل الأول في الكتاب الثاني عشر (الإدراج) من القرار رقم (72 لسنة 2015) بشأن إصدار اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7 لسنة 2010) وتعديلاتهما.

Your Sincerely,

وتفضلوا بقبول وافر التقدير والاحترام،،،

مرزوق ناصر الخرافي

رئيس مجلس الإدارة

Marzouk Nasser Al-Kharafi
Chairman



Tel : +965 24624000 Fax : +965 24830291 P.O.Box : 21998, Safat 13080, Kuwait

Email : heisco@heisco.com Commercial Reg. No : 20735

Issued and Paid-Up Capital : KD 18,024,151.700 Authorized Capital : KD 22,000,000

www.heisco.com



شركة الصناعات الهندسية الثقيلة وبناء السفن ش.م.ك (عامّة)

Heavy Engineering Industries & Shipbuilding Co. K.S.C (Public)

إعلان عن فتح باب الترشح لعضوية مجلس الإدارة

يسر شركة الصناعات الهندسية الثقيلة وبناء السفن ش.م.ك.عامّة (سفن) أن تُعلن عن فتح باب الترشح لعضوية مجلس الإدارة للدورة من 2025-2027 ، وذلك إعتباراً من يوم الأحد الموافق 19 يناير 2025 إلى يوم الخميس الموافق 20 فبراير 2025 .

السادة الراغبين في الترشح ممن تنطبق عليهم الشروط والضوابط مراجعة السيد/ أمين سر مجلس الإدارة خلال أيام العمل من يوم الأحد إلى الخميس إعتباراً من الساعة 9:00 صباحاً إلى الساعة 2:00 بعد الظهر ، وذلك بمقر الشركة الكائن بميناء الشويخ (بوابة رقم 7) ، وذلك لتعبئة النموذج الخاص بالترشح وتقديم المستندات المطلوبة وفقاً للائحة التنفيذية لهيئة أسواق المال .

علماً بأنه لن تقبل طلبات الترشح بعد إنقضاء المدة المشار إليها أعلاه.

للإستفسار:

إيميل: compliance@heisco.com

هاتف : 24624208

Announcement of Opening Nominations for Board of Directors Membership

Heavy Engineering Industries and Shipbuilding Company K.S.C.P (HEISCO) (SHIP) is pleased to announce the opening of nominations for the Board of Directors membership for the term from 2025 to 2027, effective from Sunday, 19 January 2025, to Thursday, 20 February 2025.

Interested candidates who meet the required qualifications are requested to contact (the Secretary of the Board)during working days from Sunday to Thursday, between 9:00 AM and 2:00 PM, at the company's headquarters located at Al-Shuwaikh Port (Gate No. 7). Candidates should complete the Candidacy Request form along with the required documents in accordance with the Executive Regulations of the Capital Markets Authority.

Please note that the Candidacy Requests will not be accepted after the aforementioned period.

For Inquiries:

- **Email:** compliance@heisco.com
- **Phone:** 24624208



Tel : +965 24624000 Fax : +965 24830291 P.O.Box : 21998, Safat 13080, Kuwait

Email : heisco@heisco.com Commercial Reg. No : 20735

Issued and Paid-Up Capital : KD 18,024,151.700 Authorized Capital : KD 22,000,000